
连云港DHL国际快递 连云港DHL国际快递免费取件服务

产品名称 连云港DHL国际快递
连云港DHL国际快递免费取件服务

公司名称 安徽敦航国际货运代理有限公司

价格 30.00/千克

规格参数 品牌:DHL国际快递
运输方式:国际快递，空运，海运，国际陆运，
铁路运输
类型:文件，包裹，机械配件，纺织品，化工品
等

公司地址 安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸
有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18709841751 18709841751

产品详情

连云港DHL国际快递 连云港DHL国际快递免费取件服务

If you need to send international express delivery, you can choose Lianyungang DHL International Express Service.
DHL is an international courier company that provides international air freight services for global delivery.

DHL: International express delivery

Lianyungang DHL International Express Agency provides a variety of courier services, which can customize the
shipping method for your package. No matter where you send it, Lianyungang DHL International Express can
provide you with efficient and reliable services.

International Air Transport: Global Delivery

Lianyungang DHL International Express Service covers a global scope and can deliver to any country or region in the
world for you. We have a logistics team to ensure the safe delivery of your package.

Home pickup: free packaging

Lianyungang DHL International Express can provide door-to-door pickup service and provide free packaging. You
don't need to go to the courier outlet to enjoy convenient services.
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